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 ברכות ופרידה .1

ערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר הראשונה של  י. פרץ, רה"ע:

הקדנציה הנוכחית. חברי המועצה הנבחרים, חברי המועצה הפורשים, 

 עובדי העיריה, קהל נכבד. 

יבת מועצת העיר הראשונה לקדנציה זו אני שמח לפתוח את יש 

ובתחילתה ברכת הצלחה רבה לחברי המועצה החדשים לצד 

 הוותיקים. 

מדינת ישראל מצויה בעיצומה של מלחמה ארוכה וכואבת, מלחמה  

המשפיעה על התנהלותנו כעיר והיא בעלת השפעה על התנהלות כל 

 אחת ואחד מאיתנו כיחידים. 

כמו גם את גודל המעמד והאחריות  כולנו מבינים את צו השעה, 
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המוטלת על מועצת העיר לפעול למען קרית אתא ותושביה בצורה 

הטובה ביותר, סביב שולחן זה אמורות להתקבל ההחלטות החשובות 

ביותר ואני בטוח כי תעשו זאת בצורה המיטבית ובאחריות הנגזרת 

 מכך. 

א ואני מאחל קרית אתאני רואה בכולכם שותפים לרצון לפעול לטובת  

לכולנו כי בשיח מאחד ומכבד נדע לעשות את הטוב ביותר למען תושבי 

העיר שאנו כה אוהבים. בהצלחה למועצת העיר וחבריה למען קרית 

 אתא. 

אני רוצה לברך את פקיד הבחירות, עופר ואת סגניתו, הדר. הוא גם  

מכבד אותנו בישיבה הראשונה. אנחנו תמיד מכבדים את פקיד 

הבחירות שניהל את המערכה המיוחדת הזו והעדינה ביישום שכל 

ובכבוד הדדי. אז עופר, לפני שאנחנו נכנס לברכות של הפורשים שלנו, 

 דיבור לברך. אנחנו נותנים לך את רשות ה

תודה רבה. תודה לכולם. קודם כל אני רוצה להודות באמת לכל מי  ע. שפר:

שהיה כאן ועזר וטרח, לכל המועמדים לפני ואחרי באמת על הליך 

בחירות נקי, תקין, שבאמת כיבד מאוד את הדמוקרטיה שלנו פה וגם 

 בקרית אתא. 

במשך התקופה אני רוצה במיוחד להודות ליובל ולאסנת שהיו איתנו  

הזאת, אפילו כתבנו פה כמה מילים ליובל ואסנת שליוו אותנו, על 

תרומתם הנכבדת להצלחת הבחירות, יובל בתפקידו כמזכיר ועדת 

הבחירות וכאחראי מטעם הרשות המקומית במנהלת הבחירות ואסנת 

, שעבדו בהקפדה, מקצועיות, בנושא של גיוס והפעלת מזכירי הקלפי

להבטיח באמת בחירות בצורה חלקה ותקינה. ביצעו מסירות רבה כדי 

את משימתם הציבורית הנאמנה לטובת הצלחת הבחירות ברשות 

המקומית, באמת במקצועיות, יצרו שילוב מושלם שסייעה להצלחה, 

שזאת לא באמת הצלחה רק שלי ושל הדר, זו באמת הצלחה שלהם 

 ושל כולם פה במשך כל הליך הבחירות. 

ך ארגון חלק, מועיל, שיקף את הבחירות באופן שקוף היה באמת תהלי 



 
  04-8666313 איגמי  31.03.2024ישיבת מועצת עיר מתאריך  

 

 

  31.03.2024ישיבת מועצת עיר מיום 

 תמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתא

 

 

5 

וללא תקלות. באמת משהו שראוי להסתכל עליו ולהתנהג איתו. אנחנו 

מאוד מעריכים את המקצועיות שהם ליוו אותנו בזה ומאחלים המשך 

הצלחה בעבודתכם ולהמשך שיתוף פעולה בעתיד שזה משהו כמו פלוס 

למועצה ולכולם פה המון המון מינוס חמש שנים. אז אני באמת מאחל 

 בהצלחה ותודה רבה על הכל.

 )מחיאות כפיים(

תודה רבה לך, עופר. באמת אנחנו מעריכים את העשייה שלך ואת  י. פרץ, רה"ע:

הרצון להיות קשוב לכל אחד ולתת באמת את המענים, ומההיבט הזה 

 עברנו בחירות טובות. אז באמת תודה רבה. 

רכות מחברי המועצה הפורשים. סגן ראש אנחנו נמשיך להיפרד בב 

. אריה ידידי, אני רוצה 2003-2024העיר אריה מייזלס, כהונה משנת 

להודות לך בשמם של כל תושבי קרית אתא על שנים ארוכות וטובות 

של עשיה למען העיר ותושביה, היית שותף לכל צמתי קבלת ההחלטות 

ת מלאה ובראיה ולקחת חלק פעיל ומלא בעבודה הציבורית בהתנדבו

 רחבה לכלל הציבור. 

היית גורם מעצב במערכות החינוך והרווחה העירונית, כמו גם ביתר  

הפעילויות שהעירייה מבצעת. אריה, בדימוי מעולם הספורט אתה 

שחקן הנשמה של הקבוצה. זה שער לצורכי הציבור ודוחף את כולם 

טוב שות לעשות ולבצע קצת יותר מהמתוכנן מתוך ראיה שנצליח לע

 לעוד מגזרים.

יזמת וניהלת שורה של פרויקטים עירוניים שהטביעו חותם ניכר על  

רווחתם של רבים, לצד ניסיונך הרב וחוכמתך שתרמו רבות במגוון 

תחומים נוספים ברשות המקומית. היית נכון בכל עת להתגייס למען 

ה העיר ולעשות למען תושביה. רק הקרובים אליך באמת יודעים עד כמ

השקעת מעצמך וממרצך למען האחר. עד כמה היית נכון לעשות את 

המקסימום האפשרי כדי להקל על מצוקה או סבל של מי מתושבי 

העיר. לקחת באופן אישי כל קושי ופעלת ללא לאות למצוא פתרון 

מיטבי לכל בעיה שנקרתה בדרכך תוך שאתה רותם את כולם לעשיה 
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 שאין נעלה ממנה. 

ך זקוק לתואר כדי להיות שותף מלא. אני בטוח שאת אריה, אתה אינ 

האמוציות והאנרגיות שלך יש אתה תמשיך להשקיע בעשיה הרבה 

 שלך לטובת הציבור ועל כך תודתנו הרבה ובהצלחה, אריה. 

 )מחיאות כפיים(

אריה נחום. אריה, במהלך הקדנציה האחרונה פעלת רבות במגוון  י. פרץ, רה"ע:

ות החיים והחינוך בקרית אתא. היית ער תחומים הנוגעים לאיכ

לצורכי הציבור וקידמת נושאים שהיו חשובים לחתך רחב באוכלוסיית 

 תושבי העיר. 

כל פועלך נעשה בנועם הליכות ובראיה ציבורית אחראית ומאחדת  

שהיא דוגמא ומופת לעשיה והתנהלות ציבורית. אנו מאחלים לך 

יך ותסייע לקרית אתא הצלחה רבה בהמשך דרכך ובטוחים כי תמש

 בכל עת. תודה רבה על עשייתך הציבורית בשם כל תושבי קרית אתא.

 )מחיאות כפיים(

 . 1993-2024עו"ד עמנואל סולומונוב, כהונה  י. פרץ, רה"ע:

 )מחיאות כפיים(

עו"ד עמנואל סולומונוב חברי, העיר קרית אתא זכתה בחבר מועצה  י. פרץ, רה"ע:

כמותך, אדם בעל ידע משפטי עצום שהעמיד עצמו לטובת עיריית קרית 

אתא והיה שותף מלא לכל קבלת ההחלטות בעירייה. תמיד פעלת 

 באחריות ובשיקול דעת והקרנת מסמכותך על כל הסובבים אותך. 

רות ציבורי ארוך שנים ועל תרומתך העיר קרית אתא מודה לך על שי 

הרבה שלא ידועה לרבים, רק בגלל דרך התנהגותך הצנועה. מלבד 

היותך אוטוריטה משפטית רבת מעלה, חוכמתך ותבונתך סייעו לנו 

 רבות בהגשמת יעדים רבים במהלך השנים ובפיתוחה של קרית אתא. 

ה אתה ראוי לכל שבח על התנהלותך הציבורית ועל תרומתך הרב 

לקרית אתא. זו ההזדמנות שלנו להודות לך ולהוקיר תודה על העשייה 

הרבה, אך באותה נשימה לומר לך שלא נוכל לוותר על הידע והניסיון 
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ואנו בטוחים כי תמשיך ותלווה אותנו בעשיה למען העיר שאתה כה 

אוהב. עו"ד סולומונוב, אנו מודים לך על שירות ציבורי מהמעלה 

 לחה.הנעלה ביותר ובהצ

 )מחיאות כפיים(

 שאר הפורשים. עמנואל סולומונוב בבקשה.  י. פרץ, רה"ע:

אבקש לפתוח בברכות למצטרפים החדשים וברכות לחברי המועצה  ע. סולומונוב:

מאז כהונתי  1993הוותיקים וכמובן לראש העיר על היבחרו מחדש. 

שנה  30-הראשונה בלי משים ובלי כוונה חלפו עברו להם למעלה מ

 מסגרתם ובאופן רציף שימשתי כחבר מועצה. ב

הרשו לי אפוא לרגע קט ממרום שנותיי כחבר מועצה לקחת אתכם אל  

קרית אתא ספק עיר, ספק עיירה  1993מסע קצר במנהרת הזמן. שנת 

ובמידה מסוימת עדיין כפר אתא. עיר מנומנמת, אוכלוסייתה קטנה 

בניינים מרביתם יחסית והבניה והפיתוח דלים, הכבישים צרים, ה

ישנים, התאורה ברחובות חלשה, והרחוב הראשי הוא רחוב העצמאות 

 איננו מספר סיפור שמח. 

קחו מפה דמיונית ודמיינו את קרית אתא בלי גבעת רם, בלי גבעת טל,  

בלי גבעת אלונים וללא בניה חדשה שניתן לראותה בכל חלק מחלקי 

ללא מרכזי קניות  העיר. בלי מרכזי ספורט, בלי קאנטרי קלאב,

במתחם איקאה או עזריאלי, עם רחוב ראשי שהוא בדרכו אמור לפאר 

את העיר אך רחוק מלהיות כזה וקבלו עיר שאינה אבן שואבת 

 לאוכלוסיה פוטנציאלית לבוא. 

זו עיר שנשענה ברובה על בית חרושת "אתא" אשר במשך עשר שנים  

 3,000-מפעל שהעסיק כאני גאה לומר שימשתי כיועצו המשפטי. 

חברות בנות אשר היו פרושות על פני  7עובדים בין קירותיו וכן אצל 

 צפון הארץ בעיקר ואשר היה מאבני היסוד של התעשיה בארץ. 

ובאבחת חרב נסגר ברשעות ע"י חורשי רעתו, אבל זה  1984בשנת  

סיפור שלא זה הזמן לספר. סגירת המפעל היתה לעיר קרית אתא 

ב, הכל סבב סביבו ובמותו דמתה העיר כמי שנכנסה כעקירת ל
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לתרדמת. מדמה אני אותה באותה עת ליפהפיה הנרדמת הממתינה 

 לנסיך שיבוא וינשקה על מנת שתתעורר. 

וכזה אכן הגיע. זמן מה לאחר שדוד ראם אשר שימש כראש עיר בחר  

לשרת בכנסת ישראל, נבחר במקומו יעקב פרץ והמהפך החל. לקראת 

אני אספר לכם על זה סיפור. יעקב הביא עמו חזון פרץ של  הסיום

עשיה, של ניהול נכון, של השקעות בתשתיות, בחזות העיר ומעל הכל 

אחוז מתקציב העיר מופנה  50-השקעה ברוכה בחינוך כאשר למעלה מ

 אליו. 

לכבוד היה לי לעשות עמו במלאכה. אני זכיתי בין היתר לשמש בשלוש  

חס וחלילה. האחת שהאחרות אינן חשובות,  ועדות חשובות ולא

הועדה לתכנון ובניה. השניה הועדה למינוי בכירים שעמדתי בראשה. 

 שלוש ועדת ביקורת. 

העול הכבד מנשוא נפל מדרך הטבע על כתפי הועדה לתכנון ובניה  

שנוהלה במרבית תקופתי ביד רמה ובמומחיות, בסבלנות אין קץ ע"י 

מהנדס העיר, שמעון דניאל. מחלקתו על עובדיה המסורים עושים 

ולהכינן לדיונים והכרעות  תוכניותמלאכתם ימים כלילות כדי לקדם 

קשה מנשוא אשר את פירותיה אנו רואים בישיבות הועדה. זו מלאכה 

 ברחבי העיר.

אם נשוב למפה הדמיונית שפרשתי קודם לפניכם נראה כי זו התמלאה  

בשכונות חדשות, כבישים רחבים, מרכזי קניות, בתי ספר, מרכזים 

. 38עירוניים, מרכזי ספורט, חידוש ושיקום עירוני והרבה מאוד תמא/

רעידות אדמה. אני מאמין שקרית זו התוכנית לחיזוק מבנים בפני 

אתא נוטלת מקום של כבוד בהשוואה למקומות אחרים בארץ, 

 בהוצאתה מהכוח אל הפועל בעוד היד נטויה. 

של העיר בשנים רחוקות אם קודם סיפרתי על היעדר אטרקטיביות  

שהיו, לא זה המצב עתה. העיר צומחת וגדלה ומושכת אל שכונותיה 

כיר אנו הקריה הגדולה מבין הקריות והעתיד עוד ועוד תושבים. ולהז

נראה מבטיח. רק נזכיר בית חולים שבע"ה יבנה, מרכזי תעסוקה 
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לצידו ועוד. רק בימים אלה אנו עדים לכביש הטבעת שיקיף את העיר 

 וישפר עד מאוד את רווחת תושביה. 

הועדה השניה היא ועדה למינוי בכירים שעמדתי בראשה. אתן לדוגמא  

ה שהיה לי הכבוד להיות בין בוחריהם. זאת כמובן מבלי רק שלוש

להמעיט בערכם של בכירים אחרים. רשמתי בשלושה, אני אשם 

בהיבחרו של בני למנכ"ל, בהיבחרו של שמעון למהנדס העיר ולהיבחרה 

של קרן ליועצת המשפטית. כולם מצוינים ואני גאה שנטלתי חלק 

 בהיבחרם.

ל שכמם, כגודל הכבוד שכל תפקיד מלאכה ואחריות אדירה מוטלת ע 

מעניק כך גודל האחריות. לעיתים כשראיתי אותם בעשייתם עייפים 

שאלתי את עצמי כלום בליבם מודים הם לי על חלקי בבחירתם או 

ישנה אצלם כלפי מעט טינה, שהרי לא כבוד ולא שררה נפלו בחלקם 

 אלא "עבדות".

עיריה, שעושה אחרונה חביבה ועדת הביקורת. אלישע, מבקר ה 

מלאכתו נאמנה היה המביא והמוציא בפניה את ביקורתו על התנהלות 

העיריה ומחלקותיה ואלו נדונו על ידנו. הועדה היתה מאירה ומעירה 

הערותיה, לעיתים ביקורת ולעיתים אמירות של שבח ומפעם לפעם 

 הביאו חבריה בפניה גם נושאים שלדעתם ראוי שתדון בהם.

הבטחתי לספר בתחילת דבריי וספק אם יעקב יזכור ואסיים בסיפור ש 

אותו. בחודשים הראשונים להיבחרו של יעקב לראשות העיר שררו 

בינינו יחסים שניתן להגדירם כקרירים, זו באשמתי. אף שהייתי חלק 

מהקואליציה לא שמחתי על היבחרו. בחלוף הזמן הזמינני יעקב 

גינות כי יש לי ספק לגבי לשיחה בה שאל לפשר יחסי אליו. עניתי לו בה

יכולתו להוביל את העיר. עם זאת ביקשתי שיספר לי את חזונו לשנים 

 שתבואנה. 

במשך למעלה משעה שטח בפני יעקב את ראייתו ותוכניותיו. משסיים  

אחוז ממה שאמרת זה עתה,  50אמרתי לו במילים אלה אם תשלים רק 

 .דייני. מבחינתי עשית את שלך ואהיה לצידך לעזר
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אחוז מחזונו ועל כך אני מודה לו שהרי לחברות  100יעקב השלים  

במועצת העיר לא באתי על מנת לעשות לביתי אלא מתוך אמונה שמי 

שחי בקהילה ראוי שגם יתרום לה שלא על מנת לקבל פרס. אין לי ספק 

 כי גם חזונו לשנים שתבואנה יושלם אף הוא.

של מלחמה הוא ראשון ואחרון אחרון שבלבנו בימים קשים אלה  

ראשון, מבקש אני מכאן לשלוח ניחומים למשפחות הנופלים, החלמה 

החטופים לחיק  134מהירה לפצועים בגופם ובנפשם וחזרה מהירה של 

משפחותיהם. מי יתן ובע"ה נשמור על אחדותנו, נמשיך במלחמה וננצח 

 וידעו כל אוייבי ישראל עם ישראל חי. 

 תודה רבה. י. פרץ, רה"ע:

 )מחיאות כפיים(

 לעו"ד עמנואל סולומונוב.  תודה רבה י. פרץ, רה"ע:

 

 הצהרת אמונים של חברי המועצה בנוסח שלהלן: .2

 "אני מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה".

הצהרת אמונים של חברי המועצה בנוסח שלהלן.  2אנחנו נעבור לסעיף  י. פרץ, רה"ע:

אחרי שאני אומר את המשפט ואחר כך כל חבר מועצה יאמר אני 

 מתחייב. 

"אני מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את  

 שליחותי במועצה". 

 מתחייב אני. דובר:

 מתחייב אני. דובר:

 מתחייב אני. דובר:

 מתחייבת אני. :דוברת

 מתחייב אני. דובר:

 מתחייבת אני.  דוברת:

 מתחייב אני. דובר:

 מתחייב אני. דובר:
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 מתחייב אני. דובר:

 מתחייב אני.  דובר:

 מתחייב אני. דובר:

 מתחייב אני. דובר:

 מתחייב אני.  דובר:

 מתחייב אני. דובר:

 מתחייבת אני. דוברת:

 מתחייבת אני. דוברת:

 תודה רבה ובהצלחה לכולם. י. פרץ, רה"ע:

 

 בחירת סגנים ומ"מ ראש העיר .3

 3בחירת סגנים ומ"מ ראש העיר. להלן הצעת החלטה. בסעיף  3סעיף  י. פרץ, רה"ע:

בחירת מ"מ וסגני ראש העיר הצעת החלטה: מחליטים לאשר את 

הליכוד בראשות יעקב פרץ  מחלכהונתו של עו"ד טולדנו מימון מסיעת 

לחוק  14ש העיר בתואר, ללא שכר עפ"י סעיף כסגן ומ"מ של רא

-הרשויות המקומיות, בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם, תשל"ה

1975 . 

מחליטים לאשר את כהונתה של עו"ד שטרניק עדנה כסגנית ראש  3.2 

לחוק הרשויות המקומיות,  15העיר בתואר וללא שכר עפ"י סעיף 

 . 1975-בחירת ראש רשות וסגניו וכהונתם, תשל"ה

נגד. ברוב קולות.  5בעד,  12נגד ואז אין נמנעים.  5מי בעד? מי נגד?  

 תודה רבה.

 

 ועדות העיריה, הרכבן ויו"ר .4

להלן פירוט ועדות ועדות העיריה, הרכבן ויו"ר.  4אנחנו עוברים לסעיף  י. פרץ, רה"ע:

חברים. ועדת  5החובה ומספר החברים בכל ועדה: ועדת כספים 

חברים. ועדת מל"ח, משק לשעת  5חברים. ועדת חינוך  5מכרזים 

חברים. ועדת  4חברים. ועדת בטחון  5חברים. ועדת ביקורת  6חרום, 
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 4חברים. ועדת בטיחות בדרכים  5חברים. ועדת קליטת עליה  3הנחות 

חברים. הועדה להנצחת  5ועדת עבודה רווחה וקידום העיר חברים. 

חברים. הועדה  4חברים. ועדה לאיכות הסביבה  3זכר נרצחי טרור 

חברים. ועדת  3למיגור אלימות חברים. הועדה  3למאבק בנגע הסמים 

 65חברים. סך הכל חברים בכלל הועדות  5משנה לתכנון ובנין עיר 

 חברים.

 19חברים. הי  19 מחלעדות לפי סיעות: סך הכל חברים בכלל הו 

 4חברים. קרית אתא ביתנו  4חברים. ג  4חברים. נץ  11חברים. ש"ס 

 חברים.  4עםטב חברים.  4חברים. עם טוב 

חברים: יו"ר הועדה מימון טולדנו.  5ולהלן החברים: בכספים יש לנו  

 . . קרית אתא ביתנו חבר אחד והי חבר אחד1חברים. ש"ס חבר  2מחל 

 2אז אנחנו מצביעים על ועדת הכספים לפי מה שאנחנו אמרנו. חוזר:  

. והיו"ר מימון טולדנו. מי בעד? 1. הי 1. קרית אתא ביתנו 1מחל. ש"ס 

 נגד? אוקי.  5נגד. מי נמנע?  3בעד. מי נגד?  12

. ש"ס 1חברים: עטרה מירב ברגר יו"ר הועדה. מחל נציג  5מכרזים  

 נגד.  5בעד. מי נגד?  12. מי בעד? 1. הי 1. נץ 1. עםטוב 1נציג 

 5נציגי בתי ספר וכו'.  11, מקסימום 7חינוך. בחינוך יהיו מספר חברים  

חברי מועצה מתוך המועצה: ראש העיר, יו"ר. מ"מ עטרה מירב ברגר. 

 . 1. הי 1. נץ 1. עםטב 1. ש"ס 1מחל 

 נגד. מי נמנע?  4מי בעד? מי נגד?  

 נגד. 5לא,  ה. רובין שלם:

 אתה נגד? טוב.  י. פרץ, רה"ע:

חברי מועצה. יו"ר  6חברים. מל"ח זה משק לשעת חרום  6מל"ח  

. עםטב 1. ש"ס נציג 1המועצה, ראש העיר. מ"מ אלי ניר. מחל נציג 

 נציגים. 2. הי 1. ג נציג 1נציג 

 נגד. 5מי בעד? מי נגד?  

ציבור. יו"ר  חברי מועצה שהם גם נציגי 6חברי מועצה מתוך  4בטחון  

 . 2. הי 1. ש"ס 1הועדה ראש העיר. מ"מ אלי ניר. מחל 
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 נגד. 5מי בעד? מי נגד?  

בביקורת אנחנו נציע את מי שיעמוד בראש הועדה. מה שאני מבקש  

 סיעת ראש העיר לא תצביע וגם סגנית ראש העיר לא תצביע. 

 רק אופוזיציה צריכים להצביע.  ה. רובין שלם:

 ז אנחנו,א י. פרץ, רה"ע:

 רק חברי אופוזיציה, ה. רובין שלם:

נכון. מי שהם חברי מועצה ואין להם הסכם קואליציה כלשהו והוא לא  י. פרץ, רה"ע:

ורצון טוב למען חברי הנהלה ומי שרואה את עצמו מה שנקרא משתף 

 העיר. 

. קרית אתא 1. ש"ס 1חברים. אלקנה ויסנשטרן יו"ר. מחל  5ביקורת  

 . 1. הי 1. ג 1ביתנו 

 בבקשה להצביע. מי בעד אלקנה ויסנשטרן וכפי שהוצע?  

 רק חברי אופוזיציה. ה. רובין שלם:

 . מי נגד? 6רק חברי האופוזיציה ושלא חלק מהקואליציה.  י. פרץ, רה"ע:

 להציע את עצמי גם כמתמודדת.אני מבקשת  ה. רובין שלם:

מן הסתם  5-היו בעד אלקנה ו 6מצוין. אז אנחנו נעמיד לבחירה. אז  י. פרץ, רה"ע:

היו בעד הילה. אז הילה ואלקנה יהיו מועמדים ליו"ר ואלה הנציגים. 

 אוקי? אז אנחנו מצביעים שוב.

 . 5. מי בעד הילה כיו"ר? 5בעד. מי נגד?  6מי בעד אלקנה? יפה.  

 אני מבקש את התייחסות היועצת המשפטית לענין. ר:דוב

 בסדר גמור. זה תוכל אחר כך לבקש.  י. פרץ, רה"ע:

 הדיו עוד לא יבש מההמלצה שלו עליך כראש העיר וכבר אתם, דובר:

אנחנו מדברים על ועדת הנחות  ,חברים. יו"ר הועדה שלום 3הנחות  י. פרץ, רה"ע:

 . 1. הי 1. ש"ס 1ליה. מחל הקבועה בחוק. יו"ר הועדה שלום עמ

 . מי נגד? 12מי בעד?  

חברי  5. 5קליטת עליה. מספר חברי המועצה שהם חברי הועדה יהיו  

. קרית 1מועצה: יו"ר הועדה של קליטת עליה עדנה שטרניק. מחל 

 . 2. הי 1. נץ 1אתא 
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 נגד. 5מי בעד? מי נגד?  

ידים. בראשה חברים, נציגי שרים ופק 12בטיחות בדרכים מקסימום  

 . 2. הי 1. ש"ס 1יעמוד עו"ד מימון טולדנו, מ"מ ראש העיר. מחל 

 נגד. 5בעד. מי נגד?  12מי בעד?  

חברי  5חברים, מתוכם  17ועדת עבודה רווחה וקידום הילד יהיו בה  

 . 2. הי 1. ש"ס 2מועצה. יעמוד בראשה חבר המועצה יוני מנחם. מחל 

 נגד. 5מי בעד? מי נגד?  

 יו"ר הועדה הוא מהאופוזיציה? שיהיה לנו ברור.  דובר:

 הוא חבר מועצה שלא חלק מהקואליציה.  י. פרץ, רה"ע:

 מהאופוזיציה. דובר:

אם אתה קורא לו אופוזיציה כן, גם אתה אופוזיציה או אתה חלק  י. פרץ, רה"ע:

 מה זה המושג אופוזיציה. לא יודעמהמועצה? אני 

 קואליציוניים עם ראש העיר.מי שאין לו הסכמים  דובר:

 יופי. הנה נתת עכשיו את הניתוח הטוב ביותר.  י. פרץ, רה"ע:

 אבל לאף אחד אין הסכמים קואליציוניים.אז יפה.  דובר:

 מצוין, אז לך תראה את זה.  י. פרץ, רה"ע:

 כולם אופוזיציה. דובר:

הכל בועדה הזו חברים סך  6חברים. יהיו  3הנצחת זכר נרצחי טרור  י. פרץ, רה"ע:

חברי מועצה: יעמוד בראשה חבר המועצה רפי אילוז.  3נציגי ציבור. 

 . 1. הי 1. ש"ס 1מחל 

 נגד. 5מי בעד? מי נגד?  

חברים. חברי מועצה שהם חברי ועדה  7ועדה לאיכות הסביבה יהיו בה  

 . 1. הי 1. ג 2: יו"ר הועדה עו"ד עטרה ברגר. מחל 4יהיו בה 

 תודה.מי בעד? מי נגד?  

חברים חברי  3חברים, מקסימום  9מאבק בנגע הסמים יהיו בה  

 . 1. הי 1. ג 1מועצה: יו"ר הועדה הרצל יהודה. מחל 

 נגד. 5מי בעד? מי נגד?  

. הי 1. ש"ס 1מחל חברים: יו"ר הועדה הרצל יהודה.  3מיגור אלימות  
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1 . 

 נגד.  5מי בעד? מי נגד?  

בראש הועדה תעמוד סגנית ראש  חברים: 5ועדת משנה לבניין עיר  

 . 1. נץ 1. קרית אתא ביתנו 1. עםטב 2העיר עדנה שטרניק. מחל 

 נגד. 5מי בעד? מי נגד?  

 תודה רבה.  

 

 אצילת תפקידים וסמויות חתימה למנכ"ל .5

 וסמכויות חתימה למנכ"ל. אני מקריא:באצילת תפקידים  5-אנחנו ב י. פרץ, רה"ע:

אצילת תפקידים וסמכויות חתימה למנכ"ל. מחליטים להאציל 

למנכ"ל העיריה, בני חזן, את הסמכויות והתפקידים הנתונים לראש 

 העיר כדלהלן: 

לחוק  17זכויות החתימה בשם ראש העיר מכוח הוראות סעיף  

 1975-הרשויות המקומיות, בחירת ראש רשות וסגניו וכהונתם, תשל"ה

-ו 191ת וחובות ראש העיר לפי הוראות סעיפים לצורך מילוי סמכויו

לפקודת העיריות בדבר חתימה על מסמכי תשלום אחרים במקום  203

 ראש העיר ולצד החתימה של גזבר העיריה.

האצלת סמכויות ראש העיר בדרך כלל בפעולותיו, לרבות ענייני כוח  

ה אדם ולרבות חתימתו על דרישות ומינויים ולפי חוק העזר של העירי

לחוק הרשויות המקומיות, בחירת ראש  17בשמו ובמקומו לפי סעיף 

 . 1975-הרשות וסגניו וכהונתם, תשל"ה

בכל הקשור לגביית ארנונה האצלת תפקידים וסמכויות ע"י ראש העיר  

לחוק הרשויות המקומיות,  17כללית, חובות, מים והיטלים לפי סעיף 

 . 1975-בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם, תשל"ה

 נגד.  5בעד. מי נגד?  12מי בעד?  

 

 מסכום התמיכות  %25-אישור מקדמה עד לסכום השווה ל .6

 לספורט שאושר בשנה קודמת בהתאם להמלצת ועדת התמיכות
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אחוז  25-אנחנו עוברים לסעיף הבא אישור מקדמה עד לסכום השווה ל י. פרץ, רה"ע:

מסכום התמיכות לספורט שאושר בשנה הקודמת בהתאם להמלצת 

 ועדת התמיכות. 

ואנחנו בעקבות המלחמה  2024היות ואין לנו תקציב לעירייה לשנת  

ולא יכולנו לאשר את התקציב, עפ"י חוזר  24נכנסנו לבחירות בתוך 

ם מאפשרים לנו לתת מקדמות בהתאם להחלטות ועדת משרד הפני

 .25%-התמיכות הקודמת עד ל

 בהתאם למה שהיה בשנה הקודמת? דובר:

בהתאם למה שהיה בשנה הקודמת מה שאושר במועצת העיר. מי בעד?  י. פרץ, רה"ע:

 כולם בעד פה אחד. תודה רבה. 

 

 מש"ח מיתרות הקרנות לשוטף בגין  10אישור העברה של עד  .7

ללא ריבית, בהתאם להוראת שעה של  2024-שנים החל מ 5-הוצאות מלחמה שתוחזר ב

 מנכ"ל משרד הפנים

מש"ח מיתרות  10אישור העברה של עד  7אנחנו עוברים לסעיף   י. פרץ, רה"ע:

 2024-החל משנים  5-הקרנות לשוטף בגין הוצאות מלחמה שתוחזר ב

 ללא ריבית, בהתאם להוראת שעה של מנכ"ל משרד הפנים. 

מדובר בהוראת שעה שיש לנו אפשרות לעשות העברה מהקרנות,  

מכסף שיושב בקרנות לטובת השוטף בגין הוצאות המלחמה. זה 

 5-בהתאם לחוזר משרד הפנים. כמובן הכסף הזה חוזר כהלוואה ב

 שנים אל הקרנות ללא ריבית כמובן.

 נמנעים. תודה רבה.  5בעד. מי נגד? מי נמנע?  12מי בעד?  

 ינתן זכות דיבור ליו"ר הסיעות השונות?ת דובר:

 כן, בטח. תיכף. כבר.  י. פרץ, רה"ע:

 ,028824092שינוי זכויות חתימה "רוגוזין": גב' רחלי בוגנים, ת.ז.  .8

 מנהלת חטיבה עליונה 017481425גב' אינה שליקוביץ, ת.ז. 

. גב' 028824092שינוי זכויות חתימה "רוגוזין" גב' רחלי בוגנים, ת.ז.  פרץ, רה"ע: י.

מנהלת חטיבה עליונה. מדובר  017481425אינה שליקוביץ, ת.ז. 
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 בזכויות חתימה בגין חילופי גברי שהיו בבית הספר.

 מי בעד? פה אחד. מודה לכולם.  

 קביעת מועדי ישיבות מועצת עיר מן המנין .9

לפני שאני אתן לכל יו"ר הסיעות לברך את הפורשים, קביעת מועדי  פרץ, רה"ע:י. 

ישיבות מועצת עיר מן המנין. מן הסתם זה יהיה ביום רביעי בתחילה 

 של כל חודש. זאת ההצעה.

 כמו פעם קודמת. ה. רובין שלם:

 כמו פעם קודמת.  י. פרץ, רה"ע:

 רק שיתקיים כמו פעם קודמת. דובר:

 מי בעד? פה אחד. תודה רבה. ראשי הסיעות הי, הילה בבקשה. ע:י. פרץ, רה"

שלום לכולם וערב טוב. אני אתחיל הפעם מהסוף. אני שולחת מכאן  ה. רובין שלם:

תפילה עמוקה מעומקי לבי שכל החטופים והחיילים יחזרו הביתה 

במהרה בריאים ושלמים והצלחה גדולה לצה"ל ולמדינת ישראל. אמן 

 ואמן. 

אני רוצה לברך את ראש העיר ואת המועצה הנבחרת להצלחה גדולה  

כי הצלחתנו היא הצלחת העיר כולה. וכמובן לאחל שכולנו נפעל למען 

תושבי קרית אתא ורק עבורם, כי תושבי קרית אתא ראויים להנהגה 

הם צריכים עירייה ונבחרי ציבור שמייצגים אותם שקשובה להם. 

שנת בחירות או כעל משלמי ארנונה, אלא ומתייחסים אליהם ולא רק ב

 כשותפים אמיתיים לעשיה העירונית.

שיתוף ציבור ושקיפות הם אבני הדרך של החזון שלנו כי אנו מאמינים  

שתושבים יודעים הכי טוב מה הם צריכים. רק צריך להקשיב להם 

 וליישם.

מכאן הכל מתחיל. אני יושבת כאן בישיבת המועצה החגיגית הזו יחד  

עם ארבעת חבריי היקרים ויש לי תחושה של דז'ה וו. לפני חמש שנים 

הייתי אישה צעירה יותר, תמימה ונרגשת שמעוניינת לקדם את קרית 

אתא ולא מצליחה להבין מדוע הסיעה השניה בגודלה אפילו לא 

 הוזמנה לשיח עם ראש העיר, לבדיקה, לשיתוף פעולה.
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 5שהיום אנחנו סיעה בת  כפי שהיה לפני חמש שנים גם הפעם, רק 

מנדטים, סיעה שקיבלה הכי הרבה קולות במועצת העיר, אפילו יותר 

קולות מסיעתו של ראש העיר. אז מה שהיה זה מה שיהיה? האם העיר 

תמשיך להיות מלוכלכת? האם תמשיכו לתקן שוב ושוב תשתיות ללא 

האם שוב לא תהיה מנהלת להתחדשות עירונית? בקרה על הנעשה? 

מוסדות החינוך, הדתיים והחילוניים, יראו כפי שהם נראים?  האם

 האם שוב נזכר בחרום רק בשעת חרום?

אנחנו לא נהיה אדישים ונדאג לכל התושבים, אלה שהצביעו לנו וגם  

אלה שלא. אנו הכפלנו את כוחנו, הכפלנו את כמות המצביעים שלנו 

ת היא כאות וכמעט הכפלנו את כוחנו במועצה. ללא ספק ההצלחה הזא

 תודה והערכה של התושבים על עשייתנו החשובה לאורך כל הקדנציה. 

אבל את ראש העיר זה כנראה לא נפל האסימון או ריגש אותו. כי גם  

 40תושבים. כמעט  8,404-בקדנציה הזאת הוא החליט להתעלם מ

אחוז מציבור הבוחרים. זאת התנהגות מנותקת, ממש פוליטיקה של 

תוך רצון לאחדות או דוגמא אישית לשיתוף פעולה גם פעם. וזה לא מ

 בעת הזו. 

האמת שכואב לי. כואב לי לראות את הנעשה. לא רק מתוך כאב על  

שמי הטוב או על שמם הטוב של חבריי, אלא מתוך שחשבתי שלמדנו 

לאוקטובר הנוראי. חשבתי שלמדנו שכולנו אחים,  7-משהו מאחורי ה

 אחדותנו חשובה. שכולנו יהודים, למדנו כמה 

האם כבר בישיבת מועצת העיר והוכחנו שכן. יהיו טריקים ושטיקים.  

, שהמליצו לפני כמה ימים על ראש פתאום חברי קואליציה ימליצו

 העיר יהפכו פתאום להיות חברי אופוזיציה? ראיתם מולכם.

הכל שחס וחלילה, חס ושלום אני אקבל את תיק הביקורת. כדי שחס  

היה שקיפות או ביקורת אמיתית של הסיעה הגדולה וחלילה לא ת

ביותר באופזיציה. טריקים ושטיקים שנועדו לפגוע בדמוקרטיה 

המקומית. הכל בשביל הישרדות פוליטית שהפכה להיות ערך עליון, 

אחוז מציבור  40במקום לקבל ולכבד את בחירתם של כמעט 
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 התושבים. 

שנה  28תפקיד ונוסעים זה מה שקורה כשנמצאים זמן רב מדי באותו  

על אותם פסי רכבת במקום לחשב מסלול מחדש. ברגעים האלה אני 

מבינה כמה חשובה הנוכחות שלנו ואני כלל לא מודאגת ואני יודעת 

 שהתושבים לא טפשים ולא לעולם חוסן. 

גם דוד ניצח את גליית וכפי שהיה בנהריה, מעלות ובמוצקין בע"ה  

 אמר כאשר יענו אותו כן ירבה וכן יפרץ. יהיה גם בקרית אתא וכפי שנ

אנחנו מלאי מטיבציה ורצון לפעול ביתר שאת גם בקדנציה הזאת על  

מנת לייצג את כל התושבים. נעשה זאת ללא מורא וללא חשש, נשתמש 

בכל הכלים החוקיים שעומדים לרשותנו. נזכיר שוב ושוב שאנחנו 

א תמורה, בהתנדבות נבחרי ציבור והשליחות מחייבת אותנו לפעול לל

 ובאהבה שלמה.

אני גאה בשותפים לדרך שלי, חברי סיעתי המדהימים רואי דוד, ניר  

יעקובי, הילה ארביב, מנחם בן חיים, מנהיגים אמיתיים, חרוצים, 

אמיצים וערכיים וכמובן כל הפעילים. בחרתם לצאת מאזור הנוחות 

 ם. ולעשות לילות כימים למען תושבי העיר. אני מודה לכ

יחד אתכם אנחנו צוות מנצח, מגוון מכל הקשת הפוליטית ומכל  

 אוכלוסיות העיר. אחדות זה השם השני שלנו. 

אנו נפעל לקידום קרית אתא, חילונים ודתיים כאחד ונפעל בשיתוף  

פעולה אתכם חברי מועצת העיר היקרים. אנחנו נפעל במקצועיות, 

עניינית ללא כל אגו, נצביע ביושרה, נהיה אופזיציה לוחמת, איכותית, 

לגופו של ענין למען טובת התושבים כפי שאנחנו יודעים וכפי שהיינו עד 

 היום.

אני מתרגשת לפתוח את הקדנציה החשובה הזאת ומודה להוריי  

ומשפחתי היקרה שתמיד היו שם לצדי ומודה לבעלי היקר אשר משרת 

וא מפקד פלוגה באוקטובר וגם ממש היום, ה 7-במילואים לסירוגין מה

של משימה משמעותית בדרום. הוא תמיד חיזק אותי, תמיד האמין בי 

 וגם ברגעים הלא פשוטים שעברנו יחד. 
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אני מודה יחד עם חבריי סיעתי לכל מי שהצביע לנו והאמין בצדקת  

 דרכנו. בע"ה נעשה וגם נצליח.

 )מחיאות כפיים(

 ציון אסולין בבקשה.  י. פרץ, רה"ע:

ייסדתי את  2.11.93-שלום וערב טוב לכולם. בנובמבר, יותר נכון ב צ. אסולין:

רשימת נץ למועצת העיר קרית אתא. מאז ועד היום אני מוביל בגאוה 

את הרשימה. מפעל חיי הציבוריים עומד לנגד עיניי ואני גאה בדרכי 

 הציבורית.

אני היום מחזיק בתואר חבר המועצה הוותיק ביותר. האמונה בצדקת  

והעשיה היומיומית, ההקשבה לציבור התושבים הם ורק הם הדרך 

 נותנים לי את הכוח להמשיך ולשרת את התושבים.

יום שמחת תורה נפל דבר במדינת ישראל, האויב  2023באוקטובר  7-ב 

השפל והרצחני פלש ליישובי העוטף, לשדרות ואופקים וטבח באנשינו, 

ות והמעשים קשים חיילנו, שוטרינו ורק מפני שהם יהודים. המרא

לצפייה עד עצם היום הזה. לוחמינו, שוטרינו וכיתות הכוננות 

האמיצים והגיבורים מסרו את נפשם בגופם למען עם ישראל בשעות 

 הגורליות. 

קרית אתא הביאה למנוחות את טובי בנינו ולוחמינו שנפלו במלחמת  

חרבות ברזל וכן את אופיר צרפתי תושב העיר ושמחנו כולנו שספיר 

 כהן חזרה לחיק משפחתה. 

טרם הסתיימה. חיילינו ומפקדינו נלחמים יום יום  המלחמה בדרום 

ם אלף תושבים לא חזרו לבית 100-באומץ ובגבורה. בצפון למעלה מ

 והמלחמה רחוקה מלהסתיים. האזור שלנו בסכנה גדולה. 

זה הזמן לאחדות בינינו, הגיע הזמן לשלב ידיים, להתעלות על הרבה  

דברים ומחלוקות ולפעול ביחד למען התושבים ולמען עתידה של קרית 

אתא. האחדות היא צו השעה. האחדות חשובה לתקומה שלנו כעם 

 ות הבאים.מאוחד למען התושבים ולמען הדור

בשמי ובשם רשימת נץ אני מבקש לברך את ראש העיר, מר יעקב פרץ  
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ולאחל לו הצלחה בתפקידו. אני מבקש לברך את חברי וחברות 

המועצה הנבחרים ואת חברי המועצה הממשיכים ולאחל רפואה 

 שלמה לעופר ברבי, חברנו שהיה חבר מועצה.

ר רחל אסרף ואני אני מבקש לברך באופן אישי את חברת מועצת העי 

רוצה לומר לה תודה. תודה על התקופה בה שימשת כחברת מועצת 

העיר. אני מבקש לומר תודה, תודה וברכה מיוחדת לעופר שפר, מנהל 

הבחירות, לסגנית הדר סלע, ליובל כהן, לוועדת הבחירות ולכל 

העובדים שעשו את עבודתם בנאמנות ובמסירות שמעוררת כבוד, פאר 

 והערכה רבה.

לסיום אני מבקש לברך את חיילי צבא הגנה לישראל שיחזרו לביתם  

לשלום. לבנו עם החטופים ותפילתנו שישובו בריאים ושלמים 

למשפחותיהם. עם חזק, מדינה חזקה, קרית אתא חזקה. תודה לכולם. 

 ציון אסולין, יו"ר רשימת נץ.

 )מחיאות כפיים(

 בבקשה.תודה רבה, ציון. עופר מועלם  י. פרץ, רה"ע:

ערב טוב לכולם. קודם כל אני רוצה להגיד תודה רבה לפורשים. בראש  ע. שפר:

שנה בקרית  50, 40ובראשונה לאריה מייזלס על פעילות ציבורית של 

אתא, פעילות מאוד מאוד משמעותית. תודה לאריה נחום כמובן ותודה 

, מיוחדת בשמי לעמנואל שהיה לי כמורה וכמנטור בועדה לתכנון ובניה

אחד מעמודי התווך של הועדה ואני חושב הוא יחסר מאוד לוועדה 

 ולעיר. אז תודה רבה קודם כל לכולם. 

אני רוצה להגיד במילה כל העוסקים בצורכי ציבור באמונה הקב"ה  

 civil -משלם שכרם. הדמות שמלווה אותי כעוסק ציבור באמונה וכ

service  מאוד היום. לפני אמיתי זו דמותו של אבא שלי שחסר לי פה

חמש שנים הוא זכה לראות אותי נבחר כחבר מועצת עיר, לצערי עכשיו 

נבצר ממנו בגלל מצבו הבריאותי להיות פה, אבל ממנו למדתי על 

 שליחות ועשיה ציבורית.

אבי היה איש ציבור ברמ"ח איבריו ושס"ה גידיו, שירת את הציבור  
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וממנו אני לומד כל נאמנה ללא שכר במשך עשרות שנים בקרית אתא 

אחוז מדמותו הציבורית ופעילותו  50-הזמן. אני לא מצליח להגיע ל

הציבורית הענפה, אבל אני בשאיפה כל הזמן להדביק את עשייתו 

הציבורית פה בקרית אתא. ואני חושב שכולנו יכולים ללמוד מהדרך 

לטובת העיר קרית אתא ולפעילות  שבה הוא שירת את הציבור

 כולנו. הציבורית של

בחמש שנים האחרונות למדתי להכיר לעומק את ראש העיר. אני רוצה  

שנה, אבל לא נחשפתי לפעילותו כפי  20להגיד אני מכיר אותו כבר מעל 

שנחשפתי אליה כחבר מועצת העיר. אתם יודעים, יש אנשים שהם 

אנשי חזון, התייחס לזה עמנואל בדבריו, יש אנשים שהם אנשי מעשה. 

השילוב בין השניים הוא נדיר, אין הרבה אנשים שהם גם אנשי חזון 

 וגם אנשי מעשה. 

אני חושב שיעקב בפעילותו כראש עיר בקרית אתא משלב את השניים  

 40, 30, 20-בצורה יוצאת דופן. הראיה שלו לטווח רחוק, לטווח של ה

שנה קדימה בשילוב עם המעשים הם דבר שכולנו רואים את התוצאות 

 שלו ביום יום שלנו בקרית אתא. 

יפיתי לנאום אני רוצה להגיד להילה אנחנו בישיבה חגיגית, אני צ 

פתיחה קצת יותר מאחד, אבל זו זכותך. אני רק רוצה לומר שכולנו פה 

שליחי ציבור שפועלים לטובת העיר, בלי קשר לזהות של הבוחרים. 

אנחנו משרתים את כלל הציבור כפי שאני דאגתי לכמה מחברייך 

לסיעה בלי קשר לזהות הפוליטית שלהם. ואני מקוה שכך נמשיך 

 מש שנים הקרובות.לפעול כולנו בח

לסיום אני רוצה לאחל, להגיד שלבנו עם המשפחות של חללי צה"ל  

ולשלוח ניחומים לכל החללים שנפלו במלחמה האחרונה. לקוות 

ולהתפלל להשבתם של החטופים ולאחל לפצועי צה"ל החלמה מהירה 

לכל פצועינו. בדקות האלה שאנחנו מדברים בנו של חבר טוב שלי נלחם 

בית חולים שיבא בתל השומר. ובזה אני מסיים. תודה רבה על חייו ב
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 כולם.ל

 )מחיאות כפיים(

תודה רבה, עופר. נאחל כולנו לחזרת החטופים, להחלמת הפצועים  י. פרץ, רה"ע:

 ולשלום חיילינו וכוחות הבטחון. הישיבה נעולה. 

 

 סוף הישיבה

 


